
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 18. januar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 374
Der har de senere år været en vækst af retspsykiatriske patienter i behandling
i psykiatrien. Ministeren bedes sende en opgørelse over sengetallet på hen-
holdsvis almen psykiatriske afdelinger og sengetallet på egentlige retspsykia-
triske afdelinger i årene 2001 til og med 2009. Da nogle retspsykiatriske
patienter modtager behandling på en almen afdeling, bedes ministeren om mu-
ligt sende oplysning om, hvor mange det omfatter i de samme år

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karen J. Klint (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karen.Klint@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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Sundhedsudvalget 2010-11
SUU alm. del Spørgsmål 374
Offentligt
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